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Από το υπ’ αριθ. 21/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 404/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση μετάβασης επίσημης αντιπροσωπείας 
του Δήμου στο Δήμο Ούζιτσε Σερβίας, στα 
πλαίσια εορταστικών εκδηλώσεων της πόλης. 

 
Σήμερα 22 Σεπτεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 18-9-2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Α.Λαζαρίδης,2)Θ.Αγγελίνας,3)Χ.Κούτρας,4)Τ.Χατζηαθανασίου, 
5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 
8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 
11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Β.Λυκοστράτης, 
14)Μ.Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 16)Λ.Ακριβόπουλος, 
17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 19)Ιακωβίδου Ευγενία, 
20)Χ.Γαϊτάνου, 21) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 22)Α.Σιακαβάρας, 
23)Θ.Τέτος, 24)Κ.Καραπαναγιωτιδης, 25)Ι.Κυρατλίδης, 28) Μ. 
Σουμελίδης,27)Ν.Τσιαμήτρος,28)Ζ.Πατσίκας,29)Α.Καγκελίδης, 
30)Γ.Γουλτίδης,31)Η.Τσιφλίδης 32)Σ.Ελευθεριάδου, 33)Ν.Μπέκης, 
34)Π.Παπαδίνα, 35)Α.Αποστολόπουλος, 36)Α.Μαρκούλης, 
37)Σ.Στουγιάννος, 38)Γ.Μελιόπουλος. 

Π.Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, 
Ι.Παπαγιάννης 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Η. Μπατσαράς 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, 
Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 373/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
2) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ.Ι.Χειμώνας και προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 375/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ι.Χειμώνας και αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Λυκοστράτης, 
Ν.Μπέκης. 
4) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 376/2014 απόφασης αποχώρησαν κι επανήλθαν οι κ.κ. 
Ζ.Πατσίκας, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Η.Τσιφλίδης, Ν.Μπέκης, Β.Λυκοστράτης, Σ.Ελευθεριάδου 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 378/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 380/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 381/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 386/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Κυρατλίδης, 
Γ.Ορφανίδης, Θ.Αγγελίνας, Δ.Τραπεζανλής 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 388/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Θ.Αγγελίνας 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 389/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 395/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Λ.Ακριβόπουλος, Ι.Κυρατλίδης, Δ.Τραπεζανλής 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 398/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Χειμώνας 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 399/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Χειμώνας 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 400/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Ορφανίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 401/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Στουγιάννος 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 403/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 404/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Θ.Αγγελίνας 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 405/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Αγγελίνας και αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης. 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 30ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 16-9-2014 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, 
που έχει ως εξής: 

 Με το από 037-sl./14 έγγραφο του ο Δήμαρχος του αδελφοποιημένου Σερβικού Δήμου 
Ούζιτσε, προσκαλεί τον Δήμο Βέροιας προκειμένου να σχηματιστεί επίσημη αντιπροσωπεία και να 
παραστεί φιλοξενούμενη στην ομώνυμη πόλη του Δήμου με αφορμή την «Γιορτή της Πόλης- 9 
Οκτωβρίου» που πραγματοποιείται κάθε χρόνο τον Οκτώβριο. Η περίοδος διαμονής είναι από 7 
έως 10 Οκτωβρίου. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 1 του αρθ. 65 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α’ 87/07-06-
2010) «Το δημοτικό συμβούλιο αποφασίζει για όλα τα θέματα που αφορούν το δήμο, εκτός από 
εκείνα που ανήκουν εκ του νόμου στην αρμοδιότητα του δημάρχου ή άλλου οργάνου του δήμου ή το 
ίδιο το δημοτικό συμβούλιο μεταβίβασε σε επιτροπή του».  

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
Να εγκρίνει τη συμμετοχή του Δήμου στην παραπάνω αναφερόμενη εορταστική 

εκδήλωση «Γιορτή της Πόλη- 9 Οκτωβρίου» του αδελφοποιημένου Σερβικού Δήμου Ούζιτσε και 
να ορίσει συνολικά έως τρία (3) άτομα ή Δημοτικούς Συμβούλους προκειμένου να παραστούν ως 
επίσημη αντιπροσωπεία του Δήμου μας στην εν λόγω εκδήλωση. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Θα ήθελα σε αυτό το σημείο να πω διευκρινιστικά ότι όσον αφορά τα έξοδα 

διαμονής, θα καλυφθούν εξ’ ολοκλήρου από το Δήμο Ούζιτσε, αλλά τα έξοδα μετάβασης θα 
καλυφθούν από τα μέλη της αντιπροσωπείας.  

Προτείνονται ως μέλη της αντιπροσωπείας οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Κάκαρης, 
Α.Σιακαβάρας. Θα ήθελε μήπως κάποιος άλλος συνάδελφος της αντιπολίτευσης να συμμετέχει 
στην αντιπροσωπεία αυτή; 

Μέλη: Όχι. 
Ορφανίδης: Η αντιπροσωπεία που θα πάει, τι αρμοδιότητες θα έχει; Τι θα κάνουν; Θα πάνε 

να δουν μια παρέλαση; Θα πάνε να χορέψουν; 
Πρόεδρος: κε Ορφανίδη, θα σας απαντήσω ευθέως και χωρίς περιστροφές. Δεν πιστεύω σε 

αυτές τις αδελφοποιήσεις. 
Ορφανίδης: Πρόεδρε δε σας ρώτησα αν πιστεύετε ή όχι στις αδελφοποιήσεις. 
Πρόεδρος: Άλλο θέλω να πω. Δεν υπάρχει πρόγραμμα για το τι θα κάνουμε στο Ούζιτσε. 

Θα γίνει μια επίσκεψη και φιλοξενία από το Δήμο Ούζιτσε.  
Από εκεί και πέρα θα ήθελα να σας ενημερώσω ότι οι αδελφοποιήσεις είναι σοβαρό θέμα με 

τη λογική να δοθεί οντότητα και περιεχόμενο σε αυτές. Θα έρθει σύντομα ως θέμα για συζήτηση 
στο Δ.Σ., για να δούμε τι περιεχόμενο μπορούμε να δώσουμε σε αυτές. 

Καραπαναγιωτίδης: Εγώ πιστεύω σε αυτές τις συνάψεις φιλίας και συνεργασίας, αν και ο 
όρος αδελφοποιήσεις είναι λίγο βαρύς. 

Μέσα από αυτές τις συναντήσεις, μέσα από αυτές τις σχέσεις φιλίας και συνεργασίας που 
είχαμε κάνει ως Νομαρχία,  τα αποτελέσματα ήταν πολύ θετικά. 

Πιστεύω ότι πρέπει να πάει μια αντιπροσωπεία, η οποία πρέπει να γνωρίζει γιατί πηγαίνει. 
Μπορείς εκεί να κάνεις δημόσιες σχέσεις, να γνωρίσεις κόσμο, να γίνει ανταλλαγή χορευτικών 
συγκροτημάτων και κουλτούρας, τεχνολογίας, τεχνογνωσίας. Δεν είναι μια απλή επίσκεψη να πάμε 
να δούμε κάποιες εκδηλώσεις, να περάσουμε καλά και να γυρίσουμε. Γι’ αυτό κι αυτοί που θα 
πάνε, θα πρέπει να ξέρουν και πως θα κινηθούν. Είναι πολύ σημαντικές αυτές οι ανταλλαγές.  

Θα πρέπει να δώσουμε βαρύτητα, έτσι ώστε μέσα από αυτές τις σχέσεις να ενισχύσουμε και 
τις σχέσεις των δύο λαών. 

Πρόεδρος: Δεν είπα διαφορετικά πράγματα κ.Καραπαναγιωτίδη. Περιεχόμενο χρειάζεται, 
είμαι κατά της τουριστικής επίσκεψης. 

Ν.Πατσιαβούρας(Πρ.Εμπορικού Συλλόγου): Μπορώ να έχω το λόγο; 
Πρόεδρος: Τι θα θέλατε να προσθέσετε; 
Ν.Πατσιαβούρας(Πρ.Εμπορικού Συλλόγου): Θα προσθέσω ότι δεν ξέρετε και θα 

προσπαθήσω να σας δώσω να καταλάβετε και να μάθετε. 
Πρόεδρος: Θα σας παρακαλούσα να αφήσετε το δασκαλίστικο ύφος πριν σας δώσω το 

λόγο. 



Ν.Πατσιαβούρας(Πρ.Εμπορικού Συλλόγου): Δεν αντιληφθήκατε το ύφος μου Πρόεδρε και 
ζητώ συγγνώμη. 

Το Ούζιτσε είναι μια πόλη περίπου στο μέγεθος της Βέροιας και έχει δίπλα του τα προνόμια 
που έχει κι η Βέροια, δηλαδή ένα βουνό με χιονοδρομικό κέντρο σαν της Βέροιας. Είναι το δεύτερο 
σε επισκεψιμότητα χιονοδρομικό κέντρο της Σερβίας και πολύ κοντά βρίσκεται κι ένα αθλητικό 
χωριό, το Ζλάτιμπορ. Το καλοκαίρι αυτό το χωριό των 3.000 κατοίκων γίνεται ένα αθλητικό 
θέρετρο, που μαζεύει 35-40.000 ανθρώπους που ασχολούνται με τον αθλητισμό και με την 
οξυγονοθεραπεία. Οι άνθρωποι εκτός από αθλητισμό, πουλούν και «αέρα», αυτό που εμείς ακόμη 
δεν έχουμε καταλάβει τι πρέπει να το κάνουμε. 

Εγώ θα σας πρότεινα αυτό που τόνισα και πέρυσι σε φίλους δημοτικούς συμβούλους της 
πλειοψηφίας, για μένα ως Πρόεδρο του Εμπορικού Συλλόγου είναι απαραίτητο να πάει στο 
Ούζιτσε ο Πρόεδρος του Ν.Π. ΚΑΠΑ, που ασχολείται με τον αθλητισμό, ο αντιδήμαρχος 
τουριστικής ανάπτυξης κι ίσως ένας υπάλληλος του Δήμου που ασχολείται με θέματα αθλητισμού, 
για να πάρετε την τεχνογνωσία που έχουν οι άνθρωποι και μαζεύουν λεφτά από όλο τον κόσμο. 

Έχουμε ένα βουνό και αθλητικές εγκαταστάσεις εντός Δήμου, που μπορούμε να τις 
αξιοποιήσουμε για αθλητικό τουρισμό. Είναι πολύ εύκολο να συνεργαστούμε με αυτούς τους 
ανθρώπους, να μας δώσουν την τεχνογνωσία τους και να κάνουμε κάτι αντίστοιχο. Δε χρειάζεται 
να είμαστε πάντα εμείς οι έξυπνοι και να σκεφτόμαστε πρωτοπόρα, ας κάνουμε αυτά που κάνουν οι 
άλλοι, όχι όμως με κακή αντιγραφή.  

Πρόεδρος: Δεν είπε τίποτε το διαφορετικό ο κ.Καραπαναγιωτίδης. 
Ν.Πατσιαβούρας(Πρ.Εμπορικού Συλλόγου): Εγώ δεν ήρθα σε αντίθεση με τον 

κ.Καραπαναγιωτίδη, αλλά δε μίλησα για χορευτικά συγκροτήματα. 
Πρόεδρος: Δεν είναι θέμα αντίρρησης. Οι αδελφοποιήσεις έχουν αποτέλεσμα όταν έχουν 

και περιεχόμενο. 
Όταν πάμε για τουριστικούς λόγους, τότε δεν πετυχαίνουμε τίποτε. Αυτό είπαμε και τίποτε 

άλλο. Οι αδελφοποιήσεις και τα Σύμφωνα Φιλίας είναι αναγκαία  
Συμφωνείτε με την εισήγηση του Δημάρχου και την πρότασή μου; 
Μέλη: Ναι. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 16-9-2014 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το με αρ. πρωτ. 037-sl/14 έγγραφο του Δήμου Ούζιτσε Σερβίας. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν.3852/2010 (πρόγραμμα Καλλικράτης) και των άρθρων 96 
και 268 του Ν.3463/2006. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Α) Εγκρίνει τη μετάβαση επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου Βέροιας στον 
αδελφοποιημένο  Δήμο Ούζιτσε Σερβίας, στα πλαίσια των εορταστικών εκδηλώσεων της πόλης. 

Β) Ορίζει τους δημοτικούς συμβούλους του Δ.Βέροιας Γεώργιο Κάκαρη και Αθανάσιο 
Σιακαβάρα, προκειμένου να παραστούν ως επίσημη αντιπροσωπεία στα πλαίσια των εορταστικών 
εκδηλώσεων του αδελφοποιημένου Δήμου Ούζιτσε Σερβίας. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  404 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Κουλουριώτης  Α. Πέτρου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Η. Μπατσαράς  
Σ. Διαμάντης  Ν. Αγγέλου  
Γ. Σοφιανίδης  Ε. Μοτσιόπουλος  
Ν. Μωυσιάδης     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-10-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

      ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  
  

 
 
 
 
 


